
 

 

 

 

 

 
Sekretariát Komory UMR 
Hlavné mesto SR Bratislava  
Email: sekretariat.umr@bratislava.sk   Telefón: +421 2 5935 6693 

  

ZÁPIS 

Z DRUHÉHO ZASADNUTIA KOMORY UDRŽATELNÉHO MESTSKÉHO ROZVOJA 

RADY PARTNERSTVA PRE INTEGROVANÝ ÚZEMNÝ ROZVOJ 

BRATISLAVSKÉHO KRAJA NA ROKY 2021 – 2027 

 

Termín schôdze: 24. 5. 2021 o 14:00 hod. 

 

Miesto konania: online, prostredníctvom platformy MS Teams 

 

Sekretariát Komory UMR overil uznášaniaschopnosť potvrdením prítomnosti zástupcov všetkých 

členov Komory. 

 

RNDr. Mgr. Viera Sláviková v mene Sekretariátu Komory UMR informovala členov o programe 

zasadnutia:  

1. Schválenie programu rokovania 

2. Informácia o aktuálnom stave prípravy nového programového obdobia EŠIF 2021 – 2027, 

rokovaniach so sektorovými ministerstvami ohľadom pripravovaných projektových 

zámerov a príprave projektových zásobníkov 

3. Informácia o revízii Štatútu a Rokovacieho poriadku Komory UMR  

4. Diskusia, pripomienky, rôzne 

5. Záver 

Bod č. 1: Schválenie programu rokovania 

Rozprava 0, hlasovanie – program schválený 5 hlasmi 

Bod č. 2: 1. Informácia o aktuálnom stave prípravy nového programového obdobia EŠIF 2021 – 

2027, rokovaniach so sektorovými ministerstvami ohľadom pripravovaných projektových 

zámerov a príprave projektových zásobníkov 

 

Mgr. Eduard Donauer odprezentoval aktuálne informácie týkajúce sa stavu prípravy nového 

programového obdobia implementácie EŠIF 2021 – 2027. Informoval o procese prípravy 

Partnerskej dohody SR na roky 2021 – 2027 a o tom, že návrh jej znenia bol 27. 4. 2021 vzatý na 

vedomie vládou SR a následne na schválenie odoslaný Európskej komisii. Pokračoval informáciou 

o pravidlách determinujúcich implementáciu finančných zdrojov EÚ a o predpokladaných 

alokáciách jednotlivých finančných nástrojov pre územie Bratislavského kraja. Poukázal na 

nevyhnutnosť tematickej koncentrácie v súlade s cieľmi kohéznej politiky pre nové programové 

obdobie. Zároveň uviedol, že celková výška disponibilných finančných prostriedkov v súvislosti 

mailto:sekretariat.umr@bratislava.sk


 

2 

s navrhovanými transfermi v rámci flexibility umožnenej legislatívou EÚ ešte nie je finálna, 

rovnako ako výška spolufinancovania zo strany žiadateľov.  

 

RNDr. Mgr. Viera Sláviková v tejto súvislosti doplnila, že predseda Bratislavského 

samosprávneho kraja a primátor hl. mesta SR Bratislavy v spoločnom stanovisku zaslanom  

ministerke investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR Veronike Remišovej potvrdili 

vzájomnú spoluprácu pri príprave Integrovanej územnej stratégie Bratislavského kraja a 

deklarovali záujem aktívnej účasti pri nastavovaní nového programového obdobia 

a implementačného mechanizmu. V súčasnosti je na národnej úrovni viacero otvorených otázok 

a čaká sa na metodický rámec MIRRI SR. Členov Komory zároveň informovala o rokovaniach so 

sektorovými ministerstvami, ktorých sa zúčastnili zástupcovia hl. mesta SR Bratislavy, OLO a.s. 

a BVS, a. s. 

 

Rozprava 1, informácia vzatá na vedomie všetkými členmi 

 

Otázka – Ing. Ladislav Kizak: Ako sa počíta s možnosťou refundácie výdavkov? Nové 

programové obdobie začalo tento rok, bude možnosť refundácie po detailnejšom rozpracovaní 

projektových zámerov, aby sa mohla BVS, a. s. prispôsobiť? 

 

Odpoveď – RNDr. Mgr. Viera Sláviková: V súčasnosti je refundácia výdavkov možná cez 

pripravované výzvy REACT EU. Budúca možnosť refundácie zostáva kvôli implementačnému 

rámcu momentálne nejasná.  

 

Bod č. 3: Informácia o revízii Štatútu a Rokovacieho poriadku Komory UMR 

 

RNDr. Mgr. Viera Sláviková informovala členov Komory UMR o návrhu rámcového dokument 

Komory UMR, t. j. štatútu a rokovacieho poriadku, a stave jeho príprav. Podotkla, že vypracovanie 

samostatného dokumentu zaistí lepšie fungovanie Komory UMR a zároveň zjednoduší možnosť 

jeho aktualizácie v nadväznosti na finalizáciu metodického rámca implementácie IÚS. Dôležitou 

súčasťou návrhu je precíznejšie zadefinovanie pojmov a kompetencií, deklarovanie špecifickosti 

UMR v teritóriu mesta a vymedzenie pôsobnosti, kompetencií a úloh. Na záver doplnila, že 

Komora UMR Rady partnerstva Bratislavského kraja bola vôbec prvou založenou s týmto názvom, 

kým v ostatných územiach Slovenska vznikali Kooperačné rady UMR. Prípadná potreba 

premenovania Komory UMR bude závisieť od metodického usmernenia MIRRI SR. 

 

Rozprava 0, informácia vzatá na vedomie všetkými členmi  

 

Bod č. 4: Diskusia, pripomienky, rôzne 

RNDr. Mgr. Viera Sláviková v mene Sekretariátu Komory UMR doplnila, že členovia môžu 

k návrhu základného dokumentu poslať spätnú väzbu, resp. návrhy na doplnenie. Členov taktiež 

informovala, že najbližšie zasadnutie Rady partnerstva Bratislavského kraja sa uskutoční  

16. 6. 2021. 
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Bod č.5: Záver  

 

Ing. Tatiana Kratochvílová poďakovala všetkým zúčastneným za účasť na zasadnutí. 

 

Zápis spracoval: Sekretariát Komory UMR 

Overil: - 


